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It takes a town…!
Als je de beelden van de vele verschrikkingen in 
Turkije, Syrië, Oekraïne op het nieuws bekijkt, 
plaatst dit de uitdagingen en problemen waar we 
als Workum mee te maken hebben in een ander 
perspectief. Immers, hoe kun je je druk maken 
over een nieuwe Klameare, glasvezel, woningen, 
parkeer- en verkeerplannen en stadspark, als 
vele slachtoffers van deze rampspoed, waarvan 
wij er in Workum ook een aantal opvangen, zich 
dagelijks zorgen moeten maken of hun huis, dorp 
of stad er überhaupt nog wel staat? 

Of moeten we dit toch niet zo beschouwen? Was het 
namelijk niet onze eigen burgemeester de Vries die bij 
haar aantreden “it takes a village to change the world’ 
verkondigde? Weliswaar is Workum geen village, want 
met trots zijn we één van de Friese 11-steden. Maar 
had zij verder niet gelijk dat als we de wereld voor 
iedereen een paradijs willen laten worden, we dit het 
beste kunnen doen vanuit de eigen mienskip?

Met de komst van een nieuwe Klameare lossen we niet 
de ellende op in de wereld, maar zorgen we er met 
elkaar en voor elkaar wel voor dat Workum duurzaam 
cultureel een beetje mooier en nog leefbaarder wordt. 
Niet alleen voor ús Workumers, maar ook voor onze 
gasten en de inwoners in de Súdwesthoeke.

En van het duurzaamheidsinitiatief, waarin we samen 
met het bestuur van de Rolpeal, bezig zijn om Workum 
op weg te helpen met de energie transitie zal Poetin 
heus niet direct zenuwachtig worden. Of zal het CO-2 
probleem als sneeuw voor de zon gaan verdwijnen. Dat 

niet, maar het kan wel bijdragen aan een minder hoge 
energierekening voor de Workumers en een schonere 
leefomgeving in Workum. En uiteindelijk draagt het dan 
een heel klein beetje bij aan het grotere klimaatpro-
bleem. 

Als Plaatselijk Belang Workum omarmen we dan ook de 
woorden van burgemeester de Vries en blijven wij ons 
ook komend jaar vol overgave inzetten in de kleine en 
grote uitdagingen die we hebben met als doel Workum 
nog mooier, schoner, leefbaarder en misschien zelfs pa-
radijselijker te maken. En daarbij wordt de wereld dan 
mogelijk inderdaad een klein stukje positief veranderd.

‘It takes a town like Workum to change the world’

Met vriendelijke groet
Richard de Vries | voorzitter | april 2023
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Uitnodiging jaarvergadering 2023  
Hierbij nodigen wij u uit voor de Algemene Ledenvergadering van de

Vereniging Plaatselijk Belang Workum, welke gehouden zal worden op

donderdag 20 april 2023 in de Klameare te Workum, aanvang 20.00 uur.

Agenda

1.  Welkom en opening

2.  Vaststellen van de agenda

3.  Mededelingen van de secretaris

4.  Notulen jaarvergadering d.d. 21 april 2022 (zie elders in deze nieuwsbrief)

5.  Jaaroverzicht 2022

6.  Financieel verslag 2022

7.  Vaststelling begroting 2023 (zie elders in deze nieuwsbrief)

8.  Bestuursverkiezing:

 Aftredend Richard de Vries, niet herkiesbaar

 Herkiesbaar Hilde Bosma, verlengde termijn (1 jaar)

 Herkiesbaar Hessel Wesselius, verlengde termijn (1 jaar)

 Herkiesbaar Wiepke Popkema

 In deze nieuwsbrief wordt een nieuwe kandidaat voorgesteld: Leen van Poelje. 

 Tegenkandidaten kunnen zich tot de vergadering aanmelden

PAUZE

Aansluitend: presentatie van de wijkagent

10.  Rondvraag

11.  Sluiting

Met vriendelijke groet, Bestuur Plaatselijk Belang Workum

Na een succesvolle Himmeldei in april 2022 zag Wor-
kum er weer uit om door een ringetje te halen! We 
zijn trots op onze stad en onze vrijwilligers die daar-
bij geholpen hebben. Help je ook mee om Workum 
schoon te houden?

Op 1 april start het nieuwe toeristenseizoen; tijd voor de 
voorjaarsschoonmaak. We vragen aan alle inwoners van 
Workum om in je eigen buurt rond te kijken. Ligt er af-
val of kan die lantaarnpaal, brug of straatnaambord wel 
een sopje gebruiken? Steek je handen uit de mouwen: zo 
houden we met elkaar onze mooie woonplaats schoon! 
Zie jij iets in jouw omgeving, buurt, wijk, stad of dorp dat 
kapot is of misschien minder goed werkt? Bijvoorbeeld 
een kapotte stoeptegel, een gat in de weg of schade aan 
een verkeersbord? Geef het aan door aan de gemeente. 
Dit kan heel gemakkelijk door de QR code te scannen:

Het zal u ongetwijfeld niet zijn ontgaan, maar het 
streekvervoer in Súdwest-Fryslân staat onder druk. 
De huidige concessie voor het OV-vervoer loopt af 
en een nieuwe concessie dient zich aan, waarop ver-
voerders zich kunnen aanbieden. De nieuwe conces-
sie spreekt van o.a. een verminderde dienstregeling 
van de alom bekende buslijn 44 (zaterdag tot uiter-
lijk 18.30 uur en op zondag geheel geen dienstrege-
ling); een zorgelijke ontwikkeling. 

Vanuit Hemelum is een burgerinitiatief gestart met als 
doel om een halt te roepen tegen verdere afschaling. 
Plaatselijk Belang Workum ondersteunt dit initiatief en 

heeft daarnaast ook een zienswijze ingediend bij de Pro-
vincie als reactie op de concept vervoersconcessie, die ook 
voor Workum gevolgen kan hebben. Plaatselijk Belang 
Workum is van mening dat een verdere afschaling van de 
dienstregeling van streekvervoer geen positieve bijdrage 
levert aan de bereikbaarheid en leefbaarheid in Workum. 
Plaatselijk Belang Workum zet zich dan ook actief in voor 
behoud van streekvervoer. Door alle druk die is ingezet, 
heeft dit tot een actie van gedeputeerde Avina Fokkens 
geleid, wat ervoor heeft gezorgd dat recentelijk de inge-
zette versobering is teruggedraaid tot in ieder geval eind 
2024! Goed nieuws vooralsnog, maar we houden vinger 
aan de pols.

Himmeldei

OV in Súdwest-Fryslân
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Het park van Workum. Een groene oase midden in 
het centrum van Workum. Een plek voor ouderen 
van het naastgelegen Mariënacker om te wandelen, 
een plek voor schoolgaande kinderen om te spelen 
en te ontdekken wanneer ze uit de naastgelegen 
scholencomplexen komen, een plek voor pake’s en 
beppe’s om de kleinkinderen mee heen te nemen. 
Kortom, een plek om te ontmoeten, te ontspannen 
en te ontdekken. 

De geschiedenis van het park
Het plantsoen werd in 1946 opgericht op een terrein waar 
tijdens de Tweede Wereldoorlog een kamp was van de 
in 1940 door de Duitse bezetters opgerichte Nederlandse 
Arbeidsdienst (NAD). Na de oorlog wilde men in verband 
met de huizenkrapte het kamp graag voor Workum be-
houden. Toen het terrein in mei 1946 vrij kwam koos men 
voor een bestemming als park en sportterrein. De Neder-
landsche Heidemaatschappij werd met de uitvoering be-
last. De opening van het park vond plaats in het bijzijn van 
oud-burgemeester Oppedijk van Veen.

De droom
Helaas is dat niet wat het park nu is. Het huidige park is 
een leeg park. Er is weinig diversiteit met als gevolg, wei-
nig activiteit. Daarom organiseerde een groepje enthousi-
aste stadsgenoten eind 2022 een inwonersavond om alle 
inwoners van Workum de mogelijkheid te geven, te ven-
tileren wat hun dromen voor het park van Workum zijn. 
Gelukkig werd hier gehoor aangegeven. Met een mooie 
grote groep, zijn er ideeën en dromen met elkaar gedeeld. 

Er kwamen verschillende wensen naar boven: Een groene 
speelplek waar kinderen in contact komen met de natuur, 
een ontmoetingsplek voor jong en oud, betere paden voor 
ouderen om te wandelen, te bewegen, met meer biodi-

Stedspark Warkum

versiteit, een plek voor educatie voor de scholen maar 
met stip bovenaan: Een groene ontmoetingsplek in het 
hart van Workum, dat is de droom…

Uit deze inspirerende avond ontstond de werkgroep 
Stedspark Warkum, een gevarieerde groep liefhebbers 
van groen, waar een bestuurslid van Plaatselijk Belang 
Workum zitting in heeft genomen. Deze werkgroep zal de 
komende tijd met veel enthousiasme te werk gaan om 
waar mogelijk deze droom voor Workum te realiseren! 

Het is alweer 1 april geweest en dat betekent dat 
er tot oktober geen honden meer welkom zijn op 
het strand van Workum. Door verschillende leden 
worden we met enige regelmaat aan de mouw ge-
trokken omtrent het hondenbeleid op het strand. Is 
er een weg te vinden waarbij honden en badgasten 
van ons strand gebruik kunnen maken zonder elkaar 
te storen?

Wij zouden graag zien dat het strand van Workum een 
strand wordt waar iedereen zich welkom mag voelen, dus 
ook de hondenbezitter. Dit zou volgens ons mogelijk ge-
maakt kunnen worden door een stukje hondenstrand te 
creëren. Een 50 – 100 meter strand, waar honden, ook in 
de warme zomermaanden, een verfrissende duik kunnen 
nemen en waar badgasten met hond gebruik van kunnen 
maken.

Het strand is ruim 800 meter lang en is verdeeld in twee 
zones. De meest rechterzone (150 m), welke ook aan het 
Natura 2000 gebied grenst, is bestemd voor de bezoekers 
die de kitesport beoefenen. Hier kunnen zij in alle veilig-
heid hun kite oplaten en neer laten komen, zonder dat 
de overige badgasten hier hinder van ondervinden. Het 
overige gedeelte van het strand (650 m), is voor badgas-
ten. Het achterste stuk strand, dat grenst aan de landtong, 
De Punt, zou het meest geschikt zijn voor de badgast met 
hond.

Op het voetpad, dat parallel loopt aan het strand, worden 
honden reeds toegestaan. Dit zou vanaf de parkeerplaats 
de ideale wandel en uitlaatroute zijn naar een toekomstig 
hondenstrand. Gezien de afstand die de hondenbezitter 
moet overbruggen met de hond, heeft de hond naar alle 
waarschijnlijkheid zijn/haar behoefte al gedaan, voordat 
ze op het hondenstrand aankomen. Dat is een enorm 

Hondenbeleid Strand Workum 

pluspunt. De camping is bereid om langs dit pad extra dis-
pensers met hondenpoep zakjes neer te hangen en twee 
extra vuilnisbakken plaatsen, waarin de gebruikte zakjes 
gedeponeerd kunnen worden. De camping is reeds ver-
antwoordelijk voor het ophalen van het vuilnis, dus deze 
twee bakken kunnen in de vuilnisronde worden meege-
nomen.

Ons verzoek voor een stukje hondenstrand, hebben we 
samen met Camping it Soal in 2021 bij de gemeente neer-
gelegd. We hebben in februari 2022 gesprekken gevoerd 
met een gemeente ambtenaar en daarna gezamenlijk het 
strand uitvoerig bekeken. In navolging hebben we een 
uitgebreid voorstel gedaan richting de gemeente. Helaas 
is er tot op heden nog geen vooruitgang geboekt. Echter 
hopen we volgend jaar wel met een mooie update te kun-
nen komen over een stukje hondenstrand voor Workum.
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Mijn naam is Leen van Poelje, geboren en getogen 
Workumer (52 jaar -  vader van 3 kinderen). Ik kan mijn 
geen mooiere plaats voorstellen om te wonen en wer-
ken in Workum. Ik wil mij dan ook graag inzetten om dit 
te behouden. Als zorgondernemer mag is samen met 
mijn echtgenoot - en met ons team - een kleinschalige 
woonvoorziening voor ouderen (Noarderthús) verzor-
gen, gelegen aan het Noard; prachtig werk! 

Daarnaast ben ik actief binnen de Voetbalvereniging 
Workum als scheidsrechter coördinator en ben ik lief-
hebber van de wielersport, waaronder het verzorgen 
van de doorkomst Fiets Elfstedentocht op 2e Pinkster-
dag, samen met het team rayonhoofden. Ik ben erg 
geïnteresseerd in wat er in onze mooie stad en de 
omgeving gebeurt. Ik loop vanaf het begin van dit 
bestuursjaar mee met Plaatselijk Belang Workum; 
enthousiaste bestuursleden en een diversiteit aan on-
derwerpen maken dat ik erg veel zin in heb om hier de 
komende jaren deel van te mogen uitmaken. 

Oant sjen…

Even voorstellen
In 2018 is het rapport “Kwaliteitsimpuls voor Wor-
kum” vastgesteld. Dit rapport is een aanvulling op 
de eerder ontwikkelde Stadsvisie 2010-2025. In sa-
menwerking met burgers, ondernemers en bezoe-
kers zijn onder deskundige begeleiding door Bureau 
Noordpeil verdeeld in 6 deelthema’s diverse verbe-
terkansen en/of kansrijke projecten voor onze stad 
gedefinieerd. Met het verder uitwerken van deze 
kansrijke projecten kunnen we de stad (nog) leef-
baarder, aantrekkelijker en duurzamer maken. 

Een succesvol voorbeeld van een inmiddels gerealiseerd 
kansrijk project uit de Kwaliteitsimpuls is de toeristische 
bewegwijzering. 

Een prominent onderdeel in de Kwaliteitsimpuls betreft het 
verkeers- en parkeervriendelijk inrichten van de toegangs-
poorten naar het centrum van Workum. In een werkgroep 
met vertegenwoordiging vanuit Plaatselijk Belang Wor-
kum, de Ondernemersvereniging Workum, Promotie Wor-
kum, Stichting Stadsherstel en de gemeente SWF is vanaf 
2019 gestart met het uitwerken van de eerste ideeën en 
conceptplannen voor:
1. Toegangspoort vanaf noordzijde > Via Trekwei – Prys-

terhoek - Noard
2. Toegangspoort vanaf oostzijde > Via rotonde N359 – 

Spoardyk - Begine
3. Toegangspoort vanaf zuidzijde > Via Suderseeleane – 

Sylspaed - Súd  
 
Noordelijke toegangspoort
Met betrekking tot de noordelijke toegangspoort zijn er 
plannen uitgewerkt waarmee het voetpad langs de Trek-
wei, de fietsoversteek naar het fietstunneltje onder de 
N359 een stuk aantrekkelijker en vriendelijker gemaakt 
kunnen worden. Verdere uitwerking van deze plannen laat 

Update kwaliteitsimpuls projecten

echter op zich wachten, aangezien realisatie gekoppeld 
zal worden aan nog in te plannen groot onderhoud aan 
de Trekwei. Dit laat helaas nog meerdere jaren op zich 
wachten.  

Oostelijke toegangspoort
Na een voortvarende start waar tijdens meerdere ses-
sies door de werkgroep in samenwerking met een land-
schapsarchitect al diverse schetsen op papier zijn gezet is 
dit project stil komen te liggen. Aanleiding hiervoor was 
de ontwikkeling van de mogelijke komst van een nieuwe 
Klameare op de locatie van OBS de Pipegaal. 
Nu zeker is dat de nieuwe Klameare gebouwd zal gaan 
worden op de locatie van de voormalige Pipegaal is de 
werkgroep weer gestart met het verder uitwerken van de 
plannen rond de omgeving van het kruispunt en de oos-
telijke toegangspoort. Hierbij zal de nieuwe Klameare dus 
een prominente plaats innemen. In de plannen rond de 
Klameare is al rekening gehouden met een herinrichting 
van de omgeving, dus dat biedt perspectief. De komende 
maanden hopen we dan ook concrete vorderingen te kun-
nen realiseren met dit project.

Zuidelijke toegangspoort   
De planvorming voor de zuidelijke toegangspoort moet 
nog worden opgestart. Zodra de plannen voor de noor-
delijke en oostelijke toegangspoorten concreter zijn, zal 
ook de zuidelijke toegangspoort de aandacht gaan krijgen 
die het verdient. Hierbij zullen ook de omwonenden en 
bedrijven betrokken worden. 

Ondertussen zijn er door Plaatselijk Belang Workum, vaak 
in samenwerking met de Ondernemersvereniging Wor-
kum voor talloze kansrijke projecten activiteiten of ini-
tiatieven gestart. Soms zijn deze kansen onderdeel van 
andere trajecten, zoals onder andere de ontzanding van 

it Soal (versterking Friese IJsselmeerkust) en bevaarbaar 
Workum (programma ALG). 
Daarnaast komen projecten zoals het Duurzaamheidspro-
ject (zie verder in deze Nieuwsbrief) en de werkgroep Sú-
derseleane (deels) voort uit de Kwaliteitsimpuls.

Het betreffen vaak projecten, waarbij pas na jaren van in-
spanning resultaat zichtbaar zal zijn. Maar onder het credo 
“de aanhouder wint” blijven de diverse betrokkenen sa-
men met Plaatselijk Belang Workum zich ook de komende 
tijd vol enthousiasme inzetten om uiteindelijk tot mooie 
resultaten voor Workum te komen.  

Werkgroep
Súderseleane

Vanuit Plaatselijk Belang is de werkgroep ‘Súderseleane’ 
ontstaan. Een enthousiaste groep vrijwilligers, waaronder 
een afvaardiging vanuit de Ondernemersvereniging, Pro-
motie Workum, St. Buitensporten en Plaatselijk Belang is 
bezig met het maken van een plan. Doel: het maken van 
een meer aantrekkelijke en afwisselende (groene) route 
langs de Súderseleane. Een beweegvriendelijk omgeving 
die mensen stimuleert en uitdaagt om te bewegen, te 
sporten, te recreëren en te ontmoeten. Dit is namelijk 
een van de genoemde projecten in de Kwaliteitsimpuls.. 
Er heeft inmiddels een verkennend gesprek met de ge-
meente plaatsgevonden. Ook zullen de ondernemers wor-
den betrokken. De komende tijd zullen de plannen verder 
uitgewerkt worden.
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De raad van onze gemeente heeft na drie jaar voor-
bereiding met een grote meerderheid van stemmen 
besloten om over te gaan tot nieuwbouw op de lo-
catie De Pipegaal. De stemming vond plaats op 22 
december 2022. Door een goede voorbereiding en 
mede door de positieve inzet van Plaatselijk Belang, 
was het besluit geen verrassing meer. Hulde ook 
voor alle insprekers die avond.

Het was een ware marathon voor het bestuur van de Kla-
meare, maar de aanhouder wint uiteindelijk. Nu gaan we 
naar de volgende fase, de nieuwbouw.

De gemeente heeft besloten verder te gaan met de door 
ons geselecteerde architect Bauke Tuinstra van TWA Archi-
tecten uit Burdaard en heeft inmiddels een projectleider 
uit hun eigen gelederen benoemd, de heer Siepie Wijben-
ga. Er wordt binnenkort een projectgroep samengesteld  
waarin naast de gemeente, de Klameare en de bibliotheek 
zitting nemen. Onze taak bestaat uit het toezicht houden 

Plaatselijk Belang gaat samen met de inwoners van 
Workum nadenken over het ontwikkelen van ideeën 
over hoe wij de stad duurzamer kunnen maken. Dat 
kan bijvoorbeeld door het opwekken van duurzame 
energie in onze stad meer in eigen hand te nemen. 
We zijn nu afhankelijk van grote energiebedrijven. 
We kennen inmiddels de gevolgen van deze afhan-
kelijkheid. 

Wat zou er gebeuren als we dat geld investeren in onze 
eigen energie? Kunnen we niet, net zoals andere steden 
en dorpen in Friesland inmiddels doen, onze eigen ener-
gie opwekken? Naast het onlangs gepresenteerde project 
Restwarmte Workum, waarbij de restwarmte van Fries-
landCampina wordt gebruikt voor de energievoorziening 
van de Rolpeal, zijn er in Workum nog weinig  initiatieven 
op het gebied van de duurzaamheid of de energietransi-
tie. Daarom besteedt Plaatselijk Belang hier aandacht aan 
door het project Duurzaam Workum te initiëren en Worku-
mers die enthousiast zijn over dit thema en hier iets aan 
bij willen dragen bij elkaar te brengen.  

Aan de slag
We gingen van start met een druk bezochte informatie-
avond samen met de Rolpeal over zowel het projectplan 
Restwarmte van de fabriek als het project Duurzaam Wor-
kum.
Na deze avond heeft een flink aantal Workumers zich aan-
gemeld om mee te doen met een van deze projecten. 
Prachtig deze betrokkenheid!

Nieuwbouw Klameare 
in de startblokken

Plaatselijk Belang geeft de 
komende jaren meer aandacht 
aan duurzaamheid

op de voortgang, bewaking van het budget, informeren 
van de gebruikers en omwonenden, zorgdragen voor de 
inrichting en daarbij financiële steun aanvragen bij diverse 
fondsen, Provincie etc.

Omdat ruim twee jaar geleden de eerste schetsen van 
de nieuwbouw zijn voorgelegd aan de gebruikers, de bi-
bliotheek, Plaatselijk Belang, het Filmtheater en andere 
betrokkenen, is begin deze maand een gebruikersavond 
georganiseerd voor het herijken van het plan van eisen 
voor de nieuwbouw. We bouwen uiteindelijk in de eerste 
plaats voor de gebruikers!

De planning is dat we rond 1 september 2025 het nieuwe 
gebouw kunnen openen. We kunnen bijna niet wachten 
en dat is begrijpelijk na drie jaar voorbereiding.

Vriendelijk groet,
Namens het Klameare bestuur
Tom Houtsma | voorzitter

Het warmteplan
Om het project Duurzaam Workum verder handen en voe-
ten te geven is het belangrijk om eerst een plan te maken: 
een Warmteplan. Dit plan willen we later samen met de 
Workumer bevolking bespreken. In eerste instantie gaan 
de mensen, die zich hebben aangemeld hiermee aan de 
slag. Daarvoor organiseren we samen met de Energie-
werkplaats Fryslân en gemeente Súdwest-Fryslân twee 
werksessies volgens de Energie Mix Methode. We gaan 
hierbij uit van de huidige en toekomstige energiebehoefte 
van onze eigen stad. 

Met de Energie Mix Methode ontdek je in drie stappen wat 
het betekent om als stad Workum energie onafhankelijk 
en energieneutraal te worden en hoe je dat kunt bereiken. 
De inwoners van Workum bepalen de gewenste mix van 
energiemaatregelen en de vertaling naar de ruimte in en 
om de stad. Hoeveel kun je besparen en wat moet je dan 
nog duurzaam opwekken?  En waar passen bijvoorbeeld 
die zonnepanelen, zonnevelden, laadpalen, windmolens 
of biovergisters ? Hoe ziet de stad er in de toekomst uit? 
Waar liggen de kansen, wie doen mee?

Verdere stappen
De beide sessies zijn gepland in de maanden april en mei. 
De resultaten uit de Energie Mix bijeenkomsten geven het 
project Duurzaam Workum handvatten om een concept-
plan op te stellen. Het doel is om begin 2024 het defi-
nitieve plan bij de gemeente Súdwest-Fryslân te hebben 
ingediend.
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Notulen jaarvergadering
Algemene Ledenvergadering van Vereniging Plaatselijk Belang
op 21 april 2021 om 20.00 uur in de Klameare.

1. Welkom en opening
“Eindelijk …!” Hiermee heet voorzitter Richard de Vries 
in een goed gevulde Brijbekzaal de ca. 50-60 belang-
stellenden van harte welkom. Na twee jaren van uitge-
stelde en digitale vergaderingen  is het fijn weer fysiek 
bij elkaar te kunnen komen. Alvorens over te gaan tot 
de opening van de vergadering stelt hij voor 1 minuut 
stilte in acht te nemen voor 6 leden die ons in het afge-
lopen jaar ontvallen zijn.

2. Vaststellen van de agenda
Aan agendapunt 8. ‘Bestuursverkiezing’ wordt Bouwe 
Rijpma toegevoegd als herkiesbaar bestuurslid. De 
agenda wordt vastgesteld.

3. Mededelingen van de secretaris
Secretaris Sandra Buijs begint met de vraag aan de aan-
wezigen om de presentielijst te tekenen. Voor even-
tuele nieuwe leden liggen aanmeldformulieren en 
Nieuwsbrieven klaar.   Aanwezig namens de fracties 
zijn Uilkje Attema (CDA), Aagje Bouwhuis (PvdA) en Jik-
kie Ruiter (FNP). Namens de gemeente is Yvonne Sie-
swerda (stads-, dorp- en wijkcoördinator/omgevings-
manager Afsluitdijk) aanwezig.
Er is een aantal afmeldingen binnen gekomen van: 
Simonia de Boer (bestuurslid PB), Johan en Henny de 
Jong, Wouter Sanders, André Visser, Bernard Reekers, 
Matteke de Vries, Tjitske Gietema, Max Spoelder en Ja-
coline Engelmoer (fractie Nieuw Sociaal). Klaas de Bok 
komt wat later.
Richard voegt hieraan nog de huidige stand van zaken 
m.b.t. de muziektent toe. De duurzaamheid van de 
muziektent is recent besproken met de commissie en 

OVW/PW. Conclusie was dat de muziektent qua opslag 
en onderhoud zeer intensief is en dat er gezien de leef-
tijd van de muziektent bij gebruik een potentieel risico 
kan ontstaan voor de veiligheid. Besloten is dat de mu-
ziektent wordt afgeschaft. Het resterende bedrag komt 
apart op de rekening van PB te staan voor een eventu-
ele nieuwe vergelijkbare bestemming.

4. Notulen jaarvergadering d.d. 29 april 2021
De notulen van de jaarvergadering van 2021 worden 
per pagina doorgenomen en akkoord bevonden.

5. Jaaroverzicht 2021 
- Het draaiorgel, zoals vanouds weer te zien en te ho-

ren bij de ingang van de Klameare bij aanvang van de 
vergadering, is een onderdeel van PB. De orgelman-
nen draaien al zo’n 13 jaar, het hele jaar door in weer 
en wind en promoten hiermee de stad Workum.

- PB is tijdens dit bestuursjaar vooral bezig geweest 
met de Klameare, waar sinds 2019 problemen spe-
len. Het Stichtingsbestuur Klameare, waarin Keimpe 
zitting heeft namens PB, doet hierin overigens het 
meeste werk.

-Het ledenaantal van PB fluctueert door natuurlijk ver-
loop. Om nieuwe leden te werven werd tijdens de 
Winterfair een actie georganiseerd, die een flink aan-
tal nieuwe leden (ca. 20) opleverde. In vervolg hierop 
zullen ledenwerfacties per wijk plaatsvinden.

- Afgelopen jaar bekroop PB het gevoel dat de kloof 
tussen Workum en (grotere) gemeente(s) groter lijkt 
te worden. Met onze stadscoördinator Yvonne wordt 
geprobeerd de bestaande contacten goed te onder-
houden.

Knilles

Er staken groene sprietjes uit de Workumer trottoirs. Maar 
het waren geen sprietjes, maar buisjes. Buisjes precies dik 
genoeg om internet en tv razendsnel de huiskamer bin-
nen te sluizen. Een groot genot voor de liefhebbers. Je 
kunt eindelijk een avond lang continue reclame kijken nu 
je al die hinderlijke  films, journaals en praatshows kunt 
doorspoelen. Over reclame in je huiskamer gesproken. Ja-
renlang kwam de Workumer reclame met de Friso door 
de brievenbus bij je thuis. Tot een grote schrik zich van 
Workum en omstreken meester maakte. Een bijna eeuwig 
durende zekerheid was verdwenen. Geen kogelbiefstuk-
advertentie meer van Slagerij Blom! Klein maar fijn op 
de voorpagina van de Workumer Krant. Sjerp is er mee 
gestopt. Uitgeslagen, uitgehakt en uitgebeend. Met hem 
verdwijnen vele kampioenen waaronder de rookworst uit 
de etalage.
Maar waar de een verdwijnt verschijnt de ander. Zo is er 
een nieuwe school gekomen. Wat niet meer school mag 
heten omdat we dat tegenwoordig “kindcentrum” noe-
men. Dezelfde weg die het bejaardenhuis heeft bewan-
deld en dat nu de aansprekende titel “senioren woon-
zorgcentrum” draagt. Of je trekt in een splinternieuwe 
levensloopwoning aan de Doltewâl. Niet om er je hele 
leven te wonen zoals de naam doet vermoeden, maar 
vooral om er de herfst en winter van je aards bestaan 
te slijten. Als het beestje maar een naam heeft en dan 
vooral een luxere naam. Dat wordt gewaardeerd! Behalve 
als het gaat om ouderen die samen in een hofje willen 
wonen, dan noemen we dat een “Knarrenhof”. Voorlopig 
tenminste, want binnen afzienbare tijd zal deze benaming 
ook op de lijst van grensoverschrijdende en kwetsende 
woorden belanden. Je noemt je moeder of oma toch geen 
knar? En je vader of opa geen ouwe bok.  Ze wonen geen 

van beiden in een bokkenstal of een knarrenhof. Noem 
het dan tenminste een “levenslustige senioren gemeen-
schap”. Voorlopig schieten de plannen voor een Worku-
mer knarrenhof nog niet echt op. Wanneer de oprichting 
ervan in dit tempo doorgaat plukken de “bezoekers “van 
het integrale kindcentrum er de eerste vruchten van.
Over vruchten gesproken…Tedie Walthuis is er godzijdank 
nog. Sinds jaar en dag groenteboer op it Súd. Groenteboer, 
nog wel, want groenteboer kan in het moderne taalgebruik 
niet meer. Boer heeft een negatieve en stigmatiserende 
klank. Fruitwetenschapper dan maar? Of Broccoliprofes-
sor? Je weet het niet. Wat we wel met zekerheid kunnen 
zeggen is dat het nog lang niet zeker is of we elkaar in 
Workum op termijn nog wel gewoon kunnen groeten. Een 
welgemeend “goeiemoarn” of “goeiemiddei” kan al snel 
uitgelegd worden als een grensoverschrijdende bemoeie-
nis met het leven van je buurman.
Een positieve afsluiter is de uitbreiding van ”buurman” 
kaasfabriek en het geruststellende signaal dat deze ex-
pansiedrift afgeeft. Namelijk, het antwoord op de vraag 
of er in de toekomst genoeg beleg aanwezig is voor op 
de boterham. Nog meer kaas, volgens de berichten. Maar 
hopelijk niet zoveel kaas dat er straks boterhammen te 
weinig zijn!

De Broer Van

PLAATSELIJK BELANGRIJKE ZAKEN
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- De Kwaliteitsimpulsprojecten stonden dit jaar op een 
lager pitje. De upgrade van de noordelijke ingang van 
Workum, Trekwei/Prystershoek, wacht op asfalteren 
door de gemeente. Een tweede groot project is het 
kruispunt Aldewei/Begine/Hearewei/Spoardyk. Dit 
wacht op de eventuele nieuwbouwplannen van de 
Klameare. Daarnaast ontstond ook vertraging doordat 
alles vanwege corona digitaal moest.

- Er loopt contact met de werkgroep Stadspark, die tot 
doel hebben het park van Workum aantrekkelijker te 
maken.

- PB is betrokken bij de plannen voor Thomashof Zuid 
en houdt hier een vinger aan de pols.

- Ook de ontwikkelingen m.b.t. een Knarrenhof worden 
gevolgd. Een initiatief van onder op, dat nog stuit op 
problemen omdat niet alle partijen hetzelfde willen.

- Na de stilte die werd gevoeld door al het digitale ver-
gaderen en de lange adem projecten kwam er weer 
inspiratie na de geslaagde Winterfair, doordat er di-
rect resultaat werd gezien. Dit kreeg vervolg tijdens 
Himmeldei, een geslaagd eerste evenement van 
dit kalenderjaar. Hopelijk volgen er de komende tijd 
meer van dit soort activiteiten. Bijv. met groen?!

Al met al was het toch een heel positief bestuursjaar 
ondanks corona.

Er wordt gelegenheid gegeven om vragen te stellen.
- Waar komt de Knarrenhof? Antwoord: Een serieuze 

optie hiervoor is de Vicariswei. De verkopende partij 
is welwillend, evenals Knarrenhof en ook PB, maar de 
gemeente is er nog niet uit. Kitty Postma (initiatief-
nemer Knarrenhof) merkt op dat de gemeente gaat 
kijken of het bebouwbare stuk groter kan worden ge-
maakt.

- Er zijn zorgen over de verkeersdrukte op de brug bij 
de haven/sluis. Ook de Hearewei staat onder druk. 
“We lopen achter de feiten aan.” Antwoord: PB heeft 
ook nog geen oplossing, maar heeft wél aandacht 
voor het probleem.

- Is PB actief bezig met projecten voor het geld uit het 
Windpark? 

Antwoord: hierover is onlangs nog overleg geweest 
met OVW en Jacob van der Valk (Adviesraad Omge-
vingsfonds), maar er zijn nog geen concrete projecten 
ingediend.

6. Financieel verslag 2021
Penningmeester Keimpe Bekkema krijgt het woord. Hij 
licht een paar punten uit het verslag toe. De inkom-
sten uit contributie zijn hoger door Winterfair en andere 
wervingsacties. De inkomsten van het draaiorgel waren 
lager door corona. De boekhouding van het draaiorgel 
is geïntegreerd in die van PB. Te zien is ook de bijdrage 
van de glasvezelpromotie t.b.v. de sportclubs. Aan de 
uitgavenkant zien we lagere bestuurskosten door co-
rona. Wel zijn extra drukwerkkosten gemaakt voor pro-
motie (o.a. project Glasvezel) en ledenwerving. Conclu-
sie: er is afgesloten met een positief resultaat.
De balans laat een totaal eigen vermogen van 
€111.065,- zien. Aangestipt worden nog even de jaar-
lijkse afschrijving van de draaiorgel-aanhanger en de 
jaarlijkse aflossing van Stichting Buitensport.

Peter Tolsma doet verslag van de kascommissie. Twee-
de kascommissielid is Petra Dijkstra.
De kascommissie is op 11 april 2022 bij de penning-
meester geweest, waar zij de boeken van 2020 en 
2021 heeft gecontroleerd. De unanieme conclusie was 
dat alle stukken aanwezig zijn en dat de vereniging in 
een stabiele financiële toestand verkeert. Aan de pen-
ningmeester wordt decharge verleend.
Petra blijft kascommissielid. Peter treedt na 3 jaar uit 
de kascommissie. Er wordt een oproep gedaan voor 
nieuwe kascommissieleden. Auke van Keulen en Geert 
Wind bieden zich aan als respectievelijk kascommissie-
lid en reserve-kascommissielid.

7. Vaststellen begroting 2022
Keimpe geeft vervolgens nog een korte toelichting op 
de begroting. 
PB telt momenteel ca. 590 leden. Op de begroting staan 
vooral standaardkosten. De post ‘Ontwikkeling nieuw 

beleid’ is opgenomen voor zaken die in de toekomst 
eventueel op het pad van PB komen.
De begroting voor 2022 wordt goedgekeurd.

8. Bestuursverkiezing
Na drie termijnen in het bestuur is Corrianna niet her-
kiesbaar. Richard omschrijft haar als “rots in de bran-
ding, gedreven, intelligent”. Corrianna kan terugkijken 
op een aantal zichtbare, blijvende projecten in de stad 
zoals het speelschip en de bewegwijzering. Corrianna 
wordt heel hartelijk bedankt en krijgt een cadeau en 
bloemen uitgereikt.
Bouwe Rijpma, “de energieke senior”, wordt met ap-
plaus herkozen. Ook Sandra Buijs wordt voor een nieu-
we termijn van 3 jaar herkozen. Hessel Wesselius wordt 
herkozen voor een jaar (in verband met de continuïteit 
van het bestuur).
Eleanor Tillema wordt voorgesteld als nieuw bestuurs-
lid. Zij is een betrekkelijk nieuwe Workumer, wat past 
in het zoeken naar een goede mix in het bestuur. Zij 
wil graag haar steentje bijdragen voor de stad Workum 
die haar en haar gezin tot nu toe al zoveel goeds heeft 
gebracht. Met een applaus treedt Eleanor toe tot het 
bestuur.

PAUZE
Aansluitend: presentatie ‘Workum weer Groen’
  presentatie Stand van zaken Klameare

Na de pauze krijgen eerst de orgelmannen Jappie Feen-
stra en Jan de Vries een presentje uitgereikt als dank 
voor hun inzet met het draaiorgel. En degene die ook 
eens wil draaien is altijd welkom, aldus Jappie.

Vervolgens krijgt Miks van Schelven de gelegenheid 
zijn verhaal te doen. Kijkend op ‘Workum troch de tiid’ 
zag hij hoeveel groen er uit Workum is verdwenen. De 
groep Workum weer Groen is zo’n 6 jaar geleden ont-
staan als actiegroep tegen het kappen van grote bo-
men in Workum. Na een rustigere periode door corona 
is men nu bezig met de heropstart en heroriëntatie. 

Er zijn gesprekken met gemeente, woningbouwvereni-
gingen, particulieren, provincie, werkgroep Stadspark, 
Plaatselijk Belang. Voorheen werden vooral de nadelen 
van bomen gezien. De voordelen moeten duidelijker 
worden, zoals bijvoorbeeld het geven van schaduw. De 
houding t.a.v. groen is in de afgelopen 6 jaar wel veran-
derd. Het doel nu is om de groep Workum weer Groen 
om te vormen van actiegroep naar meedenkers (met 
expertise). Miks doet een oproep aan geïnteresseerde 
Workumers om de groep te komen versterken.
Daarna geeft Bauke Tuinstra, architect met Workumer 
roots, een presentatie van zijn plannen voor een nieu-
we Klameare. Hij laat eerst een aantal voorbeelden van 
zijn werk in Friesland zien en toont aan de hand van 
oude kaarten de ontwikkeling van de stad Workum. Hij 
legt uit hoe hij verschillende factoren van de opdracht 
verwerkt heeft in zijn plannen. Belangrijk is dat het 
moet gaan om een plezierig en efficiënt gebouw, met 
Workumer identiteit. Er moet aandacht zijn voor omwo-
nenden, voor het inpassen van bevoorrading en parke-
ren, voor budget en duurzaamheid en voor de plek in 
de stad (gezien structuur van de stad en historisch).

Een tweede vragenronde volgt:
Klaas de Bok: Er zijn zorgen over groen, maar vooral 
ook over infrastructuur. De Hearewei wordt zwaar be-
last, mede ook vanwege de werkzaamheden bij It Soal. 
Antwoord: Door het laden en lossen áchter het gebouw 
wordt afstand gecreëerd vanaf de kruising. Dit punt 
heeft de aandacht. Bomen zijn door de gemeente geïn-
ventariseerd en gewaardeerd. Er zal worden geprobeerd 
zoveel mogelijk de bestaande bomen te handhaven. Ri-
chard voegt hieraan toe dat stedenbouwkundigen hier 
ook van meet af aan rekening mee hebben gehouden. 
De werkgroep Parkeer- en Verkeerplan kijkt eveneens 
naar de verkeerskundige veiligheid.

Hielke Bandstra bevestigt dat inderdaad de intensiteit, 
onveiligheid van het knelpunt wordt bekeken. 
De Hearewei kan niet makkelijk aangepast worden. Het 
doel is nu het kruispunt vriendelijker maken.
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Kan het niet in de RK kerk, nu de bouw van apparte-
menten daar niet doorgaat? Antwoord: Er is toentertijd 
gekozen uit een top 4 van locaties. Bij het ombouwen 
van een historisch pand, zoals de katholieke kerk, is het 
zeer moeilijk om hier een exploitabel vriendelijke en 
duurzame Klameare van te maken.

Bauke Tuinstra voegt toe dat nu de centrale plek ook 
dubbelgebruik als voordeel heeft.

Auke van Keulen heeft gemerkt dat er behoefte is aan 
een gezellige plek waar mensen contact kunnen zoe-
ken, waarop Roelof Fopma bevestigt dat dit inderdaad 
is wat het Klameare-bestuur ook wil.

Kan de nieuwe Klameare niet op de hoek van de oude 
sporthal komen? Antwoord: Deze plek eindigde welis-
waar hoog in de locatiekeuze, maar de huidige optie is 
dichter bij het centrum. Daarnaast vond men het min-
der fraai voor het aanzicht van de nieuwe Rolpeal en 
blijkt daar bovendien een grote gasleiding te liggen.

Henk de Boer merkt op dat veel mensen waarschijnlijk 
niet met de auto naar de Klameare komen en boven-
dien ook nog vaak ’s avonds, waardoor extra drukte van 
autoverkeer wel mee zal vallen.

Wanneer gaat er gebouwd worden? Antwoord: Dit gaat 
nog wel enkele jaren duren. Het speelt al sinds 2019.

Jannie Westerhuis geeft aan dat de buurt zich zorgen 
maakt over wat er gebeurt als de Pipegaal leeg komt. 
Het is nu al een hangplek voor jeugd. Graag ziet men 
dat het gebouw z.s.m. gesloopt wordt. Antwoord: PB 
zal hier ook aandacht aan schenken.

Richard bedankt beide sprekers van harte en reikt hen 
een presentje uit, om vervolgens door te gaan naar de 
officiële rondvraag.

9. Rondvraag
Is er al een bestemming voor de grond waar nu nog 
de christelijke school staat? Antwoord: PB is door de 
gemeente benaderd om hierover mee te denken.

Klaas de Bok vraagt zich als hondenbezitter af of uit-
breiding mogelijk is van het aantal plekken waar hon-
denuitwerpselen kunnen worden weggegooid. Yvonne 
Sieswerda (ook hondenbezitter) antwoord hierop dat 
de gemeente als beleid heeft dat er om de zoveel me-
ter een dergelijke afvalbak is. Uitbreiding van het aantal 
afvalbakken is prijzig. De bakken kosten per stuk ca. 
€2.000,- euro. De zakjes mogen overigens ook in de 
grijze containers.

Klaas de Bok merkt vervolgens op dat sommige wonin-
gen in Thomashof worden gebruikt als recreatiewonin-
gen. Er is geen handhaving. Hoe gaan we hiermee om? 
Antwoord: Recreatief gebruik van woningen is wel een 
aandachtspunt van PB. Het alleen recreatief gebruiken 
van woningen is volgens PB niet wenselijk. PB is met 
de situatie in Thomashof niet bekend en dit wordt mee-
genomen naar het overleg met de gemeente.

Henk de Boer brengt het veel gemaakte wandelrondje 
via Trekwei en provinciale brug onder de aandacht. Het 
voetpad houdt ter hoogte van de boerderij van Jellesma 
op. Kan dit niet een stukje doorgetrokken worden? Ant-
woord: Het is een onderdeel van het project Parkeer- en 
Verkeerplan. Het wordt gecombineerd met groot onder-
houd.

Hille Faber heeft een verheugende mededeling. Er zijn 
op cultuurgebied twee projecten in Workum die goed-
keuring hebben gekregen (programma Arcadia).

Jacob vd Valk geeft nog een tip aan het bestuur mee 
m.b.t. het windmolenpark; zorg ervoor dat het onder-
werp over het fietspad op de politieke agenda komt, 
voordat er weer provinciale verkiezingen zijn.

Leendert van Tuinen vraagt zich af of het einde van 
de muziektent ook het einde van de muziekactiviteiten 
betekent? Antwoord: Deze activiteiten zijn ook moge-
lijk op andere plaatsen, met tijdelijke voorzieningen of 
zonder tent.

10. Sluiting
Na de laatste vragen bedankt Richard iedereen voor 
zijn/haar aanwezigheid en sluit de vergadering.

Van Harte Skjin!
Tijdens een rondje Workum valt het altijd op dat er 
heel wat afval, zoals blikjes, flesjes, papiertjes en 
plastic in de berm liggen. De werkgroep Van Harte 
Skjin houdt samen met een groep vrijwilligers de 
bermen in Workum schoon.

Als vrijwilliger kun je een stukje Workum (straat of buurt) 
adopteren. Met een plastic tas en een paar werkhand-
schoenen loop je pakweg eens per maand, per 14 dagen 
of zo vaak als je zelf wilt je geadopteerde straat of buurt 
langs en ruimt alle rommel op die daar in het zicht ligt. 
Slootwallen uitkammen hoeft niet en particulier terrein 
kan worden overgeslagen.
Het verzamelde plastic, blik en papier kan gewoon in de 
eigen grijze bak. Organisch materiaal en uitwerpselen van 
paarden en huisdieren vergaan vanzelf. Huisdiereigenaren 
zijn hier bovendien zelf verantwoordelijk voor. 
Tijdens de winterperiode mogen honden lekker rennen op 
het strand. Laten we er ook hier samen voor zorgen dat de 
hondenpoep opgeruimd wordt en het strand schoon blijft 
zodat we ook in de komende jaren het strand met onze 
honden mogen blijven bezoeken!
Lijkt het je daarnaast leuk om een stuk berm te adopteren, 
meld je dan aan bij Van Harte Skjin via dit email-adres, 
vanharteskjin@gmail.com.

IJsselmeerkust
Fiks Omgevingsfonds financiert initiatieven en pro-
jecten die de Friese IJsselmeerkust sterker, mooier, 
fijner, leuker en/of duurzamer maken. Fiks is de af-
korting voor Fonds IselmarKust Sterk.

Fiks Omgevingsfonds stelt gedurende 20 jaar elk jaar 
een fiks bedrag beschikbaar. Geld dat ingezet kan wor-
den voor het verduurzamen, verbinden, verbeteren, 
vernieuwen en promoten van natuur, toerisme, recre-
atie en cultuur & erfgoed bij het IJsselmeer en de IJs-
selmeerkust in de gemeente Súdwest-Fryslân. Hiermee 
wordt een tegemoetkoming geboden aan de bewoners 
van het IJsselmeerkustgebied in Súdwest-Fryslân, die 
zijn geconfronteerd met het verrijzen van Windpark 
Fryslân. 
Aanvragen voor een bijdrage uit het fonds kunnen wor-
den ingediend in drie categorieën: de A-categorie tot 
10.000 euro, de B-categorie van 10.000 tot 100.000 
euro en tot slot de C-categorie, bedoeld voor projecten 
boven de 100.000 euro. Per jaar vinden twee grote be-
oordelingsrondes plaats voor alle categorieën, waarvan 
de inschrijving sluit op 31 mei en 30 november. Voor 
de kleine projecten tot 10.000 euro zijn er twee ex-
tra rondes ingesteld, die op 28 februari en 31 augustus 
sluiten. Kleine projecten hebben in de regel een grotere 
doorloopsnelheid. 
Bij het beoordelen van de aanvragen laat het bestuur 
zich adviseren door een tien man sterke Adviesraad, 
die bestaat uit inwoners van het gebied en vertegen-
woordigers van natuur- en watersportorganisaties. 
Een aanvraag kan worden ingediend via het formulier 
op de website: fiksomgevingsfonds.frl. Op de website 
vindt u ook het fondsreglement en een overzicht van 
toegekende projecten tot nu toe. 

Met vragen kan gemaild worden naar 
info@fiksomgevingsfonds.nl.
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Nieuwe leden,
help ons mee!

Plaatselijk Belang heeft een belangrijke functie in 
de Mienskip. Wij vormen dé schakel tussen de inwo-
ners van Workum en de gemeente. Wij staan daarbij 
altijd voor het algemeen belang. 

Een sterke vereniging is belangrijk voor Workum. Het gaat 
om keuzes voor de toekomstige inrichting van Workum 
(stadsvisie) en om de leefbaarheid. Wij zetten ons dus, 
samen met onze leden, in voor Workum!
In 2022 mochten wij 49 nieuwe leden verwelkomen. Dit 
kwam vooral door onze ledenwervings actie op de Tho-

mashof. Deze leverde 75% van de nieuwe leden op. Mo-
menteel is bijna de helft van de huishoudens in Workum 
lid van Plaatselijk Belang.

Wil je je ook inzetten voor Workum?
Voor maar € 10,- per jaar (per huishouden) ben je al lid 
van Plaatselijk Belang. Met deze inkomsten kunnen wij 
om onze bestuurskosten en de kosten voor werkbezoe-
ken betalen. Aanmelden van via www.plaatselijkbelang-
workum.nl of door onderstaande bon in te leveren bij de 
secretaris.

✁✁ ✁

    Aanmelding lidmaatschap

Ondergetekende geeft zich hierbij op als lid van de “Vereniging Plaatselijk Belang Workum”

Naam: .................................................................................................................................................................................................................................................

Adres: ....................................................................................................... PC/Woonplaats: ......................................................................................................

E-mailadres voor nieuwsbrief:.................................................................................................................................................................................................

Betaling contributie door middel van automatische incasso: JA / NEE

Indien ‘Ja’: ondergetekende verleent hierbij tot wederopzegging machtiging aan
Vereniging Plaatselijk Belang Workum om jaarlijks de contributie van 

IBAN nr: ........................................................................................................................................................  af te schrijven.

Datum: .....................................................................  Handtekening nieuw lid: .....................................................................................................................

    

Begroting 2023




